
PROTOKÓŁ  Nr 11/12 

z wspólnego posiedzenia Komisji  ds Promocji Gminy, Kultury, Oświaty i 

Spraw Socjalnych Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego, 

z dnia 25 czerwca 2012 roku 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Lasecka Danuta  - Przewodniczący Komisji, 

2. Roszkowski Tomasz, 

3. Piotrowska Krystyna, 

4. Członkowie Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - Teresa Drehajło, 

Wietoszko Wiesława, Jakubowski Karol, Zienczuk Leszek, Rzepniewski Paweł, 

5. Członkowie Komisji Rewizyjnej: Tuszewicki Eugeniusz, Góralczuk Eugeniusz, 

Jakimiuk Anatol, Przywózki Bogusław,  

6. Stanisław Derehajło, Wójt  Gminy 

7. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 

8. Krzysztof Bazylewski, Przewodniczący Rady Gminy 

 

Nieobecni; Oliwniak Agnieszka, Radziwił Agnieszka 

        

W wyniku porozumienia Przewodniczących Komisji odbyto wspólne posiedzenie w 

budynku Urzędu Gminy w godz. 9
00 

– 13
10 

pod przewodnictwem Pani Wiesławy Wietoszko, 

Przewodniczącej Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w posiedzeniu uczestniczą wszyscy członkowie 

poszczególnych Komisji, a zatem  obrady są prawomocne. 

Następnie Przewodnicząca odczytała porządek dzisiejszego posiedzenia, który przyjęto bez 

zmian. 

 

1. Omówienie projektów uchwał na Sesję Rady Gminy 

2. Informacja na temat stopnia przygotowań do realizacji oraz realizacja zadań 

inwestycyjnych przyjętych do wykonania w 2012 roku 

3. Sprawy różne bieżące gminy 

 

 

ad pkt 1.  

W tym temacie omówiono projekty uchwał będące przedmiotem obrad XI Sesji Rady Gminy 

planowanej do odbycia w dniu 27 czerwca 2012 roku  

1) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu  

do kwoty 186 tys zł z przeznaczeniem na sfinansowanie zadania inwestycyjnego 

przebudowy drogi powiatowej Mień-Rudka-Boćki w zakresie robót drogowych na 

terenie Gminy Boćki na odcinku Solniki-Boćki. 

 

2) Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do WPF na 2012 rok i zmian do 

budżetu gminy na 2012 r   

      Zmian w planie wydatków budżetowych dokonuje się w celu dostosowania środków 

do wynikłych potrzeb, a mianowicie; 



 zmniejsza się środki na wynagrodzenia w jednostce Urzędu Gminy, a zwiększa w 

jednostce GOPS, z przeznaczeniem na  zatrudnienie głównego księgowego, zgodnie z 

zaleceniem pokontrolnym, 

 zmniejsza się dotację podmiotową dla jednostki GOK. Przekazaliśmy im środki na 

realizację projektu, projekt został już zrealizowany i środki pieniężne z projektu 

zwrócone, w związku z tym zabiera się pieniądze przekazane wcześniej przez gminę. 

 zwiększa środki na wykonanie operatu wodno-prawnego dla celów gospodarki 

ściekowej, 

 zwiększa środki na zatrudnienie subsydiowane w ramach projektu "Pokaż na co cię 

stać", i środki na wynagrodzenie wraz z pochodnymi na zatrudnienie osób w ramach 

prac interwencyjnych,   

Pani Krystyna Piotrowska zapytała, ile środków z budżetu gminy dokładamy do 

zatrudnienia bezrobotnych osób z Urzędu Pracy, które utrzymują porządek w gminie. 

Poprzednio były zatrudnione 2 osoby i było czysto, dziś widzi się ich o wiele więcej a 

w parkach i na ulicach jest brudno. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Skarbnik Gminy, że w Urzędzie zatrudnione są 2 osoby na 

pół etatu w ramach prac interwencyjnych do których dopłacamy 25% kosztów 

zatrudnienia. Jedna osoba na pełnym etacie i jedna na pół etatu w ramach prac 

publicznych - nie ponosimy żadnych kosztów. Prace społeczno-użyteczne 

(zatrudnienie po 2 godziny dziennie) 60% płaci Urząd Pracy, a 40% Urząd Gminy. 

Gmina jest współpartnerem w realizacji projektu Training Grup, w ramach 

zatrudnienia subsydiowanego, na pół etatu zatrudniamy 7 niepełnosprawnych osób, 

pracownicy ci są refundowani w całości przez Training Grup, Urząd Gminy ponosi 

ogólny koszt zatrudnienia 600 zł funduszu socjalnego. Zatrudnieni też są stażyści, w 

całości finansowani przez Urząd Pracy. 

Pani Krystyna Piotrowska wypowiadała się, żeby wzmóc nadzór nad tymi osobami, 

wyznaczać i wskazywać zadania do wykonania, panuje ogólny nieporządek na placach 

i ulicach, w parkach trawa nie jest koszona na bieżąco.  

 zwiększa środki na montaż lamp oświetlenia ulicznego w kwocie 15 tys zł i 3 tys zł 

dla Straży Granicznej która wystąpiła z pismem o przyznanie dotacji na zakup paliwa. 

Po przeprowadzonej dyskusji, radni w głosowaniu większością głosów postanowili nie 

przyznawać pieniędzy dla Straży na zakup paliwa, a kwotę tę przekazać na montaż 

lamp ulicznych. 

 otrzymaną darowizną od spółki SPV przekazuje się zgodnie z jej przeznaczeniem na 

pokrycie kosztów związanych z wydaniem opinii w sprawie zmian planu i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego i na pokrycie kosztów administracyjnych 

związanych z tymi czynnościami tj na zakup papieru, tonerów, paliwa. Do obecnie 

obowiązującej Uchwały Nr XVIII/82/04 Rady Gminy Boćki z dnia 30 września 2004 

roku  w załączniku nr 1 do uchwały w tekście Studium - wprowadza się nowy rozdział 

o nazwie "Kierunki rozwoju pozyskiwania energii ze źródeł odnawialnych", 

 

3) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Boćki za 2011 rok  wraz z: 

a)  bilansem wykonania budżetu jst. 

b) bilansem samorządowych jednostek budżetowych, 

c) rachunkiem zysków i strat samorządowych jednostek budżetowych, 

d) zestawieniem zmian funduszy samorządowych jednostek budżetowych, 

 

4) Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Boćki z tytułu 

wykonania budżetu za 2011 rok  



Opinie RIO i Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu i udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Boćki  za 2011 rok są pozytywne 

ad pkt. 2 

Głos zabrał Wójt, poinformował że w tym tygodniu odbędą się dwa przetargi związane z 

przeciwdziałaniem i usuwaniem skutków zdarzeń noszących znamiona klęsk żywiołowych, 

jeden przetarg  na przebudowę dróg  gminnych: ulicy w miejscowości Dubno o długości 680 

m oraz odcinka drogi gminnej Jakubowskie - Skalimowo  o długości 900 m i drugi przetarg 

na remont odcinka drogi gminnej Krasna Wieś - Nurzec o długości 1300 m. W następnym 

tygodniu będzie przetarg na remont ulic na nowym osiedlu przy cmentarzu w Boćkach. 

Wraca temat budowy kolektorów słonecznych, na kolektory umieszczone na dachu potrzebne 

będzie pozwolenie, którego koszt wyniesie ok 500 zł, co zwiększy ogólny koszt budowy, 

natomiast na kolektory stojące obok budynku na ziemi pozwolenia nie potrzeba. W związku z 

tym z osobami które zgłosiły akces budowy kolektorów będą prowadzone rozmowy i 

aktualizowane wnioski. 

W dyskusji radni proponowali, że w tych gospodarstwach w których potrzebne będą 

pozwolenia na budowę kolektoru, właściciel we własnym zakresie pokryje koszt pozwolenia. 

Obecnie trwają prace przy uzupełnianiu wniosku na przebudowę budynku GOK-u 

ad. pkt 3 

Pan Wójt poinformował, że ogłoszony był konkurs na stanowisko dyrektora zespołu szkół w 

Bockach, wpłynął jeden wniosek. Posiedzenia komisji  konkursowej jeszcze nie było. 

Wójt wyjaśnił dlaczego w miejscowości Boćki, w domostwach na niektórych ulicach 

występował ciągły brak wody w kranach. Otóż kilka lat temu podczas awarii linii 

wodociągowej, został zakręcony zawór doprowadzający wodę w rejon ulicy Bielskiej, 

Grunwaldzkiej, Nowego Osiedla, po usunięciu awarii zaworu nie odkręcono, woda płynęła 

linią okrężną, dłuższa droga powodowała słabsze ciśnienie i przy większym poborze, 

występował brak wody. 

Pan Wójt uczestniczył w walnym zebraniu spółki Wodociągi Podlaskie, w głosowaniu nad 

absolutorium dla Prezesa Kłoska Tadeusza, część obecnych głosowała "za", a część 

"przeciw", minimalną większością głosów Prezes uzyskał absolutorium. 

Radne Pani Piotrowska Krystyna i Pani Derehajło Teresa informowały, że Wodociągi 

Podlaskie kilka miesięcy temu usuwali awarię wodociągu na ulicy Załońskiej obok posesji 

Pana Kapuśniaka i na ulicy Dubieńskiej obok posesji Pana Turkowicza, do dnia dzisiejszego 

nie zasypano dołów i nie naprawiono załamanych płytek chodnikowych. 

Po wyczerpaniu porządku dziennego posiedzenie zakończono. 

Protokołował: 

Helena Kłosińska 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Danuta  Lasecka 

 


